



天主教香港教區禮儀委員會

HONG KONG CATHOLIC DIOCESAN LITURGY COMMISSION

10/F., Catholic Diocese Centre, 16 Caine Road, Hong Kong WebSite:<http://liturgy.catholic.org.hk>
香港堅道十六號教區中心十樓 Tel:(852)2522 7577 Fax:(852)2521 8034 Email:hkcldlc@catholic-dlc.org.hk

To: Parish Priest / Head of the Religious Congregation
From: Hong Kong Catholic Diocesan Liturgy Commission
Subject: Intentions for the Prayer of the Faithful at Mass and Prayer for Wang Fuk Court, Taipo.
Date: 27 November 2025

On November 26, a five-alarm fire broke out at Wang Fuk Court in Tai Po. In light of this tragic event, we offer a prayer for the faithful, for the parish's consideration. Let us pray together, for we are one body in Christ with our brothers and sisters. A suggested sample text is provided below for our reference and use.

Prayer for the Residents of Wang Fuk Court

On November 26, a five-alarm fire broke out in this housing estate. We implore the Lord to console all residents and faithful affected by this tragedy, and to grant eternal rest to those who have died.

Prayer for the Wang Fuk Court Fire, Taipo

Merciful Lord, we lift up to You the residents of Wang Fook Court in Tai Po, who have been afflicted by the disastrous fire

We earnestly beg Your grace: show mercy to all who have died, and grant them eternal rest.

We implore You to heal the injured, that in their suffering they may find Your comfort.

We ask You to console all who have been displaced, that after their mourning they may rise again with renewed strength.

Before such disaster we are weak and powerless. Have mercy on us, Lord: soothe our wounded hearts, wipe away the tears of all who grieve, and remain with us as we wait in darkness for Your saving help.

May the prayers of Mary, Mother of the Church, be carried to You on behalf of all her children. Through Jesus Christ our Lord, hear our prayer. Amen.

Our Father, Hail Mary, Glory Be to the Father





天主教香港教區禮儀委員會

HONG KONG CATHOLIC DIOCESAN LITURGY COMMISSION

10/F., Catholic Diocese Centre, 16 Caine Road, Hong Kong WebSite:<http://liturgy.catholic.org.hk>

香港堅道十六號教區中心十樓 Tel:(852)2522 7577 Fax:(852)2521 8034 Email:hkcdlc@catholic-dlc.org.hk

至：堂區主任司鐸/信仰團體負責人

由：天主教香港教區禮儀委員會

事由：彌撒信友禱詞意向 - 為宏福苑居民祈禱

日期：2025 年 11 月 27 日

11 月 26 日大埔宏福苑發生五級火災。茲就事故，提供信友禱詞一則，供堂區考慮使用。我們彼此祈禱，因為我們與弟兄姊妹原為一體。

為宏福苑居民祈禱

該屋苑在 11 月 26 日發生五級火災。祈求上主安慰該屋苑受災禍影響居民和教友，賜眾亡者安息。

祈禱文

慈悲的主，我們為受火災困擾的大埔宏福苑居民祈禱。

懇切求你施恩，憐憫所有亡者，賜他們安息。

懇求你醫治所有傷者，讓他們在痛苦中得到你安慰。

懇求你撫慰所有災民，讓他們哀傷過後，重新振作。

我們在災難前，相當軟弱無力。求你憐憫我們，親自撫平我們受傷的心靈，拭去眾人的眼淚，陪伴我們在黑暗中靜待你的救援。

願瑪利亞為眾孩子的祈禱，上達於你。因主耶穌基督之名，求你俯聽我們的祈禱。亞孟。

天主經、聖母經、聖三光榮經

